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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr. 4838/08.04.2024 

Proces-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local al Orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 05.04.2024 

 

 Ședința extraordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții Măgherăuș prin Dispoziția nr. 96 din 04 aprilie 

2024. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință- consilier, Rus Vasile.  

La ședință participă: Primarul orașului, dl. Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl.Bîndilă Călin-Ioan. 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți 14 consilieri locali din 15 în funcție și delegatul sătesc dl. 

Pop Daniel-Vlăduț. 

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi. 

Vot în unanimitate. 

 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

Vot în unanimitate. 

 

 

1. Proiect privind aprobarea promovării în parteneriat cu Compania Națională de Administrare a 

Infrastructurii Rutiere S.A., Județul Maramureș prinConsiliul Județean Maramureș și U.A.T. Recea a 

obiectivului de investiții “Drum de legătură  DN1C-Recea-VO Baia Mare -Tăuții Măgherăuș- E61”.  

 

Primar:Dacă îmi permiteți, este un proiect pentru care am făcut demersuri în această perioadă. Nu am vrut să vorbesc 

prea mult legat de centuri, de drumuri ocolitoare pentru că, așa cum vedem, prea puține lucruri se întâmplă și prea multe 

vorbe, dar de ce pot să vă asigur este că legătura dintre Comuna Recea, zona ”Două Veverițe” – Tăuții-Măgherăuș, 

Bușag. Acuma se studiază și se lucrează la o variantă care să fie implementată. Este finanțată prin Programul Național de 

Redresare și Reziliență. Deci, suma pentru această mini-centură a orașului Tăuții-Măgherăuș, are finanțare. Proiectanții 

lucrează deja, am convenit împreună cu consiliul județean și cu UAT Recea să ne ocupăm de partea asta de început: 

studii topografice, studii geo, deoarce lucrurile merg un pic mai repede, nefiind o lucrare atât de mare și atunci, am găsit 

înțelegerea la consiliul județean, la Comuna Recea-Tăuții-Măgherăuș, iar cu acest parteneriat să putem demara această 

lucrare care este una foarte importantă atât din punct de vedere al traficului cât și pentru legătura dintre Bozânta Mare și 

Bozânta Mică, deoarece acolo va fi construit un pod și trebuie să începem undeva astfel de proiecte. Trebuie să mergem 

înainte  pentru că în 4-5 ani de zile dacă nu se va întâmpla ceva, noi vom fi blocați la propriu, cum suntem și acuma, dar 

este un proiect extrem de important și mi-aș dori să reușim să-l implementăm pentru binele orașului Tăuții-Măgherăuș. 

Consilier Gaie: Domnule primar, e foarte bună ideea și dacă am face-o ar fi și mai bine, dar vreau să vă 

întreb...respectiva variantă de ocolire o să fie în loc de urcare în Bozânta imediat după râu? 

Primar: Domnule consilier, deocamdată la ora asta noi aprobăm acest parteneriat. Proiectanții vor studia după ce vor avea 

o propunere, vă dați seama că vom fi cei care vom discuta. Cu siguranță va fi un nod care va permite să urci  la Bozânta 

Mare la Bozânta Mică. La ora aceasta nu putem povesti de lucruri și de minuni. Noi la ora asta aprobăm un parteneriat. 

Vom comanda un SF, după ce proiectanții vor studia variante, vom putea discuta. Nu pot să vă spun la ora aceasta ”facem 

poduri, nu facem poduri”. La ora aceasta lăsăm specialiștii să se pronunțe, iar în momentul în care  va exista o variantă, 

cu siguranță ne vom pune la masă să găsim acele soluții dacă apar probleme în proiect, dar încă se studiază pentru că nu e 

un proiect ușor de realizat. Deci, ca idee, ca linie să vă dau, undeva de la ”Două Veverițe” Lăpușel, la noi la Bușag-

Merișor. Deci, se studiază, pentru că, vă dați seama, trebuie să se racordeze la drumul european E58. Noi avem case, 
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avem...deci, nu vreau să vă dau detalii, pentru că nici eu nu le știu. Acum oamenii vor căuta soluțiile cele mai bune, 

important este că proiectul are finanțare. Este vorba despre 10 km și eu zic că va fi un lucru benefic. Toți cei care vin 

dinspre Cluj, merg spre Satu Mare, nu vor mai tranzita Tăuții-Măgherăuș. Vor ieși direct și se vor duce. Va fi racordată la 

varianta ocolitoare a Municipiului Baia Mare, deci se gândește acastă centură în concordanță cu celelalte proiecte viitoare 

care vin în zonă și atunci o întrebăm proiectanții la momentul în care o să avem pe ce discuta. La ora aceasta... 

Consilier Gaie: Eu am înțeles pe ce votăm acuma... 

Primar: Domnul Gaie, după ce avem o variantă, care va fi prezentată, vom putea discuta pe ea. La început, acum, noi 

vorbim pe nimic. Deci când va fi o temă de proiectare pe o hârtie, atunci o să vedem despre ce este vorba. 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

2. Proiect privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici  și a devizului general în urma finalizării 

procedurilor de achiziție pentru obiectivul de investiții „Executarea racordurilor de canalizare în orașul 

Tăuții Măgherăuș, Judetul Maramures”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 

„Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 

pentru realizarea obiectivului. 

 

Primar: Atât proiectul nr. 2 cât și proiectul nr. 3, prevăd o obligație legală prin care noi, CL trebuie să actualizăm 

indicatorii tehnico-economici după licitație. Noi am avut proiectul inițial, am aprobat inițial indicatorii tehnico-economici 

ai proiectului, s-a făcut licitația pentru cele două lucrări. Sumele s-au modificat și atunci noi trebuie să actualizăm 

indicatorii tehnico-aconomici conform contractului de execuție pe care  noi în avem cu firmele care au câștigat. 

Mulțumesc! 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

3. Proiect privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general în urma procedurilor de 

achiziții pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi în orasul Tăuții-Măgherăuș”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând 

categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 
 

 

Primar: Este același lucru pe care l-am explicat la celălalt. 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

 

Președintele declară ședința închisă. 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                           Secretar general, 

Rus Vasile          Bîndilă Călin-Ioan 

 

 

Întocmit, 

Mogia Patrick  


